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Notulen Algemene Ledenvergadering DRP d.d. 24.05.2022 

 
Aanwezig: Bestuur DRP: 

Sijbrand Spannenburg (voorzitter), Jaap Martin (vice-

voorzitter) Sylvia Klok (secretariaat), Laurens Lieshout 

(penningmeester), Marieke Kleimeer, Jolanda Ottenbros, 

Yvonne van Amelsvoort (notulist). 

 

Aspirant bestuursleden: Rob Overtoom, Frank Schrijvers 

Gemeente Schagen: 

Nop van Warmerdam (gebiedscoördinator). 

 

Leden: 21 leden. (Zie presentielijst) 

Afwezig met bericht:  

Jelle Beemsterboer, Joke Kruit, Peter Bregman, Eric Stam 

en Connie Kleimeer 

 

Aanvang: 20:00 uur  

 

1. Opening 

Welkom door Jaap met uitleg over vervanging van Sijbrand.  

 

2. Vaststelling agenda 

Als punt 5 wordt ingevoegd; toelichting op de woningbouw in Petten 

en tijdelijke woningen voor Oekraïense vluchtelingen.  

 

3. Notulen 02.11.2021 

Worden goedgekeurd met twee vragen naar aanleiding van: Coby 

van Noort en Ron Tuijn vragen naar de voortgang inzake de 

botenopgang. Jaap zal dit in het gesprek dat hij op 25 mei 2022 

zal hebben meenemen naar de wethouder. 

 

4. Bestuurszaken 

4.1 Financieel jaarverslag 

Laurens licht dit toe. De kascommissie in de persoon van Peter 

Kleimeer en Johan Vries zijn op 4 april 2022 bij de 

penningmeester geweest, in aanwezigheid van Jolanda Ottenbros, 

onze nieuwe penningmeester, om de controle te doen en zij 

hebben geen opmerkingen. Er zijn geen tekortkomingen en alles 

is verantwoord. De penningmeester wordt decharge verleend. 

Coby van Noort stelt een vraag over de secretariaatskosten, 
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Laurens legt uit dat dit een nagekomen factuur inzake het 

office365 programma (virus scanner) betreft. 

 

4.2 De leden Peter Kleimeer en Johan Vries zullen nogmaals de 

nieuwe kascommissie vormen, met Annemiek Vries als reserve 

 

4.3  Begroting 2023 

 

De contributie blijft ongewijzigd. (€ 8,50 per kalenderjaar. Bij 

betaling via een automatische incasso is de contributie € 6,00 per 

kalenderjaar). De leden stemmen hiermee in.  

Er is nog voldoende in kas, dit komt vooral door het 2 euro 

budget voor activiteiten voor het dorp. Dit budget blijft ook 

daarvoor beschikbaar.  

 

4.4 Drie leden van het bestuur treden af. Sijbrand moest helaas 

voortijdig zijn taken neerleggen vanwege zijn gezondheid, het 

ging hem zeer aan het hart want hij was erg gemotiveerd. 

Daarnaast vertrekt Laurens na 15 jaar, ook vanwege zijn 

gezondheid maar ook omdat hij niet te lang wil blijven zitten. 

Marieke gaat ook uit het bestuur, maar blijft betrokken voor het 

dorp in de Klankbordgroep Woningbouw in Petten. Jaap spreekt 

uit dat hij de ervaring van de vertrekkende bestuursleden zal 

missen, maar het bestuur kan hen altijd op hun dossierkennis 

blijven bevragen. Hij doet een oproep voor een bestuurslid, niet 

alleen omdat het bestuur nu een even aantal deelnemers heeft, 

maar ook omdat het fijn zou zijn als de bestuursleden wat meer 

verspreid uit het dorp zouden komen, nu is de Nolmerban 

oververtegenwoordigd. Verder is met het vertrek van Marieke 

geen webmaster meer voorhanden (iemand die de website 

bijhoudt).  

 

Marieke en Laurens worden benoemd tot erelid van de Dorpsraad 

en we nemen op 21 juni 2022 nog gezellig afscheid. 

 

Er zijn twee nieuwe bestuursleden verkiesbaar en zij stellen 

zichzelf voor: 

Frank Schrijvers, woont in Sandenbergh, heeft een 

civieltechnische achtergrond en wil zich graag inzetten voor 

Petten, zeker voor zaken die niet goed gaan in de openbare 
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ruimte. Hij roept de Pettemers op contact met hem op te nemen 

over dit soort zaken.  

Rob Overtoom vertelt dat hij een voormalig tropenarts is die sinds 

een paar jaar in Petten woont. Hij wil zich graag inzetten om 

Petten nog mooier te maken. Rob en Frank worden unaniem door 

de lezen gekozen tot bestuurslid. 

 

5. Bouwplannen Oekraïense vluchtelingen 

 

Het initiatief komt van de gemeente Schagen, de tijdelijke woningen 

mogen voor een periode van 20 jaar neergezet op basis van een 

speciale wet hiervoor. Er zijn vier locaties in Schagen aangewezen, 

twee daarvan zijn in eigendom van de gemeente zelf en 1 wordt om 

niet ter beschikking gesteld. De locatie in Petten, het terrein van 

HHNK is niet in eigendom van de gemeente Schagen maar van 

Scholtens en Zeeman. Dat zorgt er ook voor dat de andere locaties als 

eerste zullen worden onderzocht, of er daadwerkelijk woningen 

worden neergezet in Petten is daarmee nog best onzeker. Het 

vergunningen traject kan in juli 2022 starten. De bedoeling is alleen 

tijdelijke opvang Oekraïense vluchtelingen. Na 20 jaar (of zoveel 

eerder als de woningen leeg komen) komen ze beschikbaar voor 

Pettemer woningzoekenden. Intussen gaat het voorgenomen 

onderzoek naar de uitruil van gronden sportvelden met HHNK voor 

woningbouw ook door. De aanwezige leden bespreken de wens om 

e.e.a. als harde afspraak neer te leggen in overeenkomsten. Niet 

iedereen is ervan overtuigd dat dergelijke afspraken te maken zijn. 

DRP zegt toe hier continu aandacht voor te hebben. DRP benadrukt 

ook dat het hier om een particuliere eigenaar gaat, die zal ook inbreng 

hebben in de afspraken.  

Ook wordt aandacht gevraagd voor de aanleg van infrastructuur. Jaap 

neemt dit ook mee. Dit is wel een punt dat pas later aan de orde komt. 

Niet alle aanwezige leden zijn van mening dat de woningen exclusief 

bedoeld moeten zijn voor Oekraïense vluchtelingen, alle 

vluchtelingen zouden welkom moeten zijn. 

Als er meer duidelijkheid komt over Petten als locatie voor tijdelijke 

woningen dan zal de gemeente hier uitgebreid over communiceren 

(bv bewonersbijeenkomsten) 
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6. Presentatie activiteiten Dorpsraad Petten 2021/2022 

 

Terrein HHNK / Woningbouw in Petten 

 

Er is een intentieovereenkomst gesloten tussen de 

projectontwikkelaar en de gemeente, er is een kwartiermaker 

aangesteld vanuit de gemeente. Frank volgt de ontwikkelingen 

namens DRP, Marieke blijft in de Klankbordgroep actief.  

 

Petten Plaza 

 

De vergunning is verstrekt, helaas is er wel 1 bezwaar ingediend 

Grote dank aan onze ondernemersvereniging de VVOP die geheel op 

eigen initiatief het plein heeft opgeknapt, lelijke borden vervangen 

om het aanzicht wat te verbeteren. 

Koningsdag was een groot succes, DRP heeft de activiteiten ook 

financieel ondersteund uit het 2 euro budget, zo ook de Hel van 

Petten en de Avondvierdaagse bijvoorbeeld.   

 

OV-buurtbus Petten-Schagen 

 

De gesprekken liggen nu helaas even stil, er moeten nieuwe bussen 

worden besteld die ook over de vlotbruggen kunnen, dit kan nog wel 

twee jaar duren. 

 

Fitpark Petten 

 

Dit initiatief is afkomstig van een actieve inwoner, DRP is hier niet 

bij betrokken geweest, maar er is inmiddels wel een bijeenkomst 

geweest met de gemeente en de omwonenden van de beoogde locatie 

(speeltuin Bergeendstraat/Jan van Gentstraat) waar DRP bij aanwezig 

was. Omwonenden waren niet enthousiast vooral vanwege de 

gebrekkige informatievoorziening door de gemeente en voelden zich 

voor een voldongen feit geplaatst. Het gaat om een locatie van 10 bij 

12 meter met daarin fitness toestellen. Op 1 juni zal er weer een 

bijeenkomst zijn en er wordt nu nagedacht over aankleding met meer 

groen. 

 

PALLAS 
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Op 7 juni zal er een toelichting worden georganiseerd in de MFR 

voor een ieder die hier interesse in heeft. De voorbereidende 

werkzaamheden voor de bouw van de nieuwe reactor PALLAS 

gaan door. Er zijn al gebouwen gesloopt. In 2024 hopt men te 

starten met bouwen, in 2028 proefdraaien. Maar financieel is het 

nog niet rond. Er wordt ook nog gesproken over andere vormen 

van fabriceren van isotopen (cyclotron) 

Er wordt sowieso gebouwd, Healthcare en enkele andere 

gebouwen worden wel gebouwd, alleen PALLAS is nog onzeker. 

 

Zendmast 

 

Op de beoogde locatie wordt door HHNK nu gezocht naar 

mogelijkheden om het groen te compenseren. Ruud Maarschall 

zal ook eens informeren bij HHNK. 

DRP probeert verder een postpakketten-automaat te laten plaatsen 

en een mobi punt (oplaadpunt voor fiets en auto) 

 

Rondvraag 

 

Jaap wil inzetten op betere communicatie met de leden. 

Informeert hoe men tegenover een nieuwsbrief zou staan, daar 

werd enthousiast op gereageerd. 

 

Ruud Maarschall vertelt dat het ontwerp bestemmingsplan Hotel 

Corfwater ter inzage ligt tot 6 juni aanstaande. Er zijn wat 

zienswijzen ingediend. Mocht iemand daar meer info over willen 

dan kan er met of met Peter Kleimeer contact worden 

opgenomen. 

 

Paul de Winter zegt dat hij de goede communicatie in de vorm 

van een grote klankbordgroep (in het kader van de beoogde 

woningbouw) zeer prettig vond, maar ook een kleinere 

klankbordgroep zou goed kunnen werken.  

 

Piet Glas vertelt over de beoogde nieuwe status van het kerkhof 

als herdenkpark, hetgeen een facelift met zich mee zou brengen. 

Piet zoekt vrijwilligers die zich voor het onderhouden willen 

inzetten, doet hiervoor oproep.  
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Ron Tuijn informeert naar de voortgang botenhelling. Hij kan er 

niet langs omdat badgasten de weg blokkeren en nu is er ook nog 

een slagboom neergezet. De gemeente wil de botenhelling niet 

verplaatsen naar de noordkant en heeft de suggestie gedaan om de 

op- en afgang te markeren met houten palen en rood-wit lint. Ron 

vindt dit niet de optimale oplossing, wil wél langs de noordkant.  

Jaap neemt dit mee naar de wethouder.  

Nop van Warmerdam vraagt of Ron ook zelf contact wil opnemen 

hierover met de gemeente.   

 

Ron geeft ook aan dat hij het achterstallig onderhoud aan de 

openbare ruimte in Petten verschrikkelijk vindt, hij heeft de 

indruk dat de andere kernen van Schagen veel beter worden 

bijgehouden. 

 

Janneke Spannenburg informeert naar de horeca bestemming van 

het kerkje. Dit wordt ook meegenomen naar het overleg met de 

wethouder. 

 

Sluiting 

Jaap dankt allen voor hun aanwezigheid en inbreng. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Notulist: Yvonne van Amelsvoort       Vice-voorzitter: Jaap Martin 


